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Närvarande lagrepresentanter:  

P06/07: Krister Ånöstam  
PF08: (match i Storvreta) 
P09:  
P10: Dan Almcrantz 
P11: Madelene Englund 
PF12: 

Damlaget: Mikael Karlsson 
F06/07: Peter Myson 
F09/10: Sofia G., Therese Eriksson 
F11:  
F12: 
FP13: 

 
Närvarande från sektionen:  
Nicolas Brunicardi, Michael Åkman, Dan Almcrantz 

Information från sektionen 
1. Covid-19 

· Publik (max 50) 

· Ingen entré men gärna ett bidrag 

· Omklädningsrum och toaletter finns tillgängliga 

· Handsprit finns på toaletter, omklädningsrum, domarrum och på varje publiksida 

· Ingen cafeteria 

2. Bollar på U-planen. Vi behöver vara noggrannare med att ta in bollar. Vi 
undersöker om lagen på U-plan ska få varsin bollkasse att ansvara för nästa år. Lås 
gärna dörren till bollförrådet under träning så att inga ”obehöriga” lånar bollar som vi 
inte har koll på. 

3. Vi behöver bilda en arbetsgrupp med representanter från U-plans lagen som 
kan krita upp linjerna igen. 2-3 förälder bör utpekas som ansvariga. 

4. Om ni handlar på ICA så skall man kontakta Dan Almcrantz som ger dig numret 
som ICA behöver. När du har handlat skickar du mejl till Dan med beloppet du har 
handlat för och lämnar in kvittot vid först möjliga tillfället. 

Fotbollen 
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5. Nicolas vill boka fotografering med lagen. Han kommer kontakta alla lag under 
kommande veckorna för att planera tillfällen med varje lag. Det kommer enbart bli ett 
foto med samlade laget. Bilderna komma sättas upp i klubbhuset och varje lag 
kommer få bildfilen. 

6. Ingen fotbollensdag. Nytt lag för födda 2014 kommer startas 29/8. Inbjudan 
kommer i Östra Uppland och på hemsidan inom kort. 

7. Valberedningen ska startas upp. Jenny Änggård sammankallande. Tips på 
personer som vill prova på styrelsearbete skickas till henne. 

 

Information från respektive lag 
Damlaget: kring 20 på träningarna. Mycket skador inom laget – uppe i 10 skadade 
spelare. Ingen särskilt anledning annat än otur.  
 
P06/07: Många klagar över de får ont i hälarna. Planen känns hård. Hur står det till 
med bevattningen? Inte så många på träningarna (5-6 stycken). Lånar spelare till 
match. Planerad övernattning på IP. Ett par stycken har börjat testa att träna med 
HÖFF när de har träningar i Östhammar. 
 
F06/07: Har vunnit första två matcharna. Har också lite kämpigt med uppslutning till 
träningarna, men får det att funka än så länge. 
 
FP08 (via Myson): Sugna att gå på a-lags match. Är det OK mht. COVID? 
 
F09/10: 18-20 på varje träning. Laget består av 25-27 spelare. Det kommer ständigt 
nya spelare. Det ser kämpigt ut för framtiden med hänsyn till tränare inom laget pga 
tidsbrist. Tränarna skall prata ihop sig och ha föräldramöte för att se vad som är 
möjligt för framtiden. 
 
F11: 7-9 på varje träning så inte den bästa tillslutning. Har haft en match efter 
sommaren och har två ytterligare inbokat. Allt funkar bra. 
 
P10: Liten tillslutning vid träning. 12-13 sammanlagd (3-4 stycken från P10). Innan 
semestern var det stor tillslutning, så Dan hoppas det vänder tillbaka. Mycket att 
jobba på med defensiv fotboll. Bra stöd från föräldrarna.   
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Övrigt 
Uppföljning på språk inom lagen. Sofia (F09/11) har fått in två tjejer varav ena inte 
kan svenska. Den andra översätter men den ena är 08’ar och den andra är 10’ar. Är 
detta ett problem? 
Ett nätt på 7-manner mål på u-plan behöver bytas. 
 

Nästa möte 
Återkommer med datum för möte i september 
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